



2024-2025 ကံစမ်းမဲ လွတ်လပ်စွာ လျှောက်ထားနိုင်သည့် ပြက္ခဒိန်

နေ့စွဲ	ပွဲအစီအစဉ်
<p>ဇန်နဝါရီလ 5 ရက်၊ 2024နံနက် 9:00 နာရီ</p>	<p>School Choice လွတ်လပ်စွာ လျှောက်ထားနိုင်သည့် 2024 လျှောက်လွှာတင်နိုင်သည့် ကာလ စတင်ချိန်</p>
<p>ဖေဖော်ဝါရီလ 9 ရက်၊ 2024ညနေ 4:00 နာရီ</p>	<p><b>"အချိန်မီ" School Choice လျှောက်လွှာတင်သွင်းရန် နောက်ဆုံးရက်။</b></p>
<p>ဧပြီလ 1 ရက်၊ 2024 နံနက် 9:00 နာရီ မှ ဩဂုတ်လ 23, 2024 ညနေ 4:00 နာရီ</p>	<p><b>နောက်ကျ လျှောက်လွှာများကို လက်ခံပါသည်။</b> စောင့်ဆိုင်းစာရင်း ကုန်ဆုံးပြီးနောက် ထိုင်ခုံတစ်ခု ရနိုင်ခဲ့ပါက နောက်ကျလျှောက်လွှာ များကို ဆောင်ရွက်ပေးပါမည်။</p>
<p>မတ်လ 18 - 21 ရက်၊ 2024</p>	<p><b>အီလက်ထရွန်းနစ်ကျပန်းမဲခန့်ကံခြင်း</b></p>
<p>မတ်လ 29 ရက်၊ 2024 ညနေ 5:00 နာရီ နောက်ပိုင်း။</p>	<p>ပထမဦးစားပေး ကံစမ်းမဲရလဒ်များကို မိဘများ၏ အီးမေးလ်လိပ်စာနှင့် လျှောက်လွှာ ဒက်ရှ်ဘုတ် စာတိုက်ပုံးသို့ ပေးပို့ပါမည်။ <b>** ပထမဆုံး Choice ရွေးချယ်မှုများသာလျှင် ကနဦးကံစမ်းမဲတွင် ပါဝင်ပါသည်။</b> ဒုတိယ နှင့် တတိယ အကြိမ် Choice ကံစမ်းမဲခန့်ကံခြင်းကို စောင့်ဆိုင်းစာရင်းနှင့် နောက်ကျလျှောက်ထားသူများအားလုံးကို နေရာချထားပြီးနောက် ပရိုဂရမ်တစ်ခု၏ ထိုင်ခုံများကို ဖြည့်စွက်ရန် ကျောင်းသားများ ထပ်မံလိုအပ်ပါက ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။</p>
<p><b>ဧပြီလ 15 ရက်၊ 2024</b></p>	<p><b>ထိုင်ခုံနေရာလက်ခံခြင်း နေရာချထားမှု (ACCEPTING SEAT PLACEMENT)</b> နောက်ဆုံးရက်၏ ကနဦးကံစမ်းမဲရလဒ်များအတွက်ကိုမတ်လ ၂၉ ရက်နေ့တွင် ပေးပို့ပါသည်။ ရွေးချယ်ရေးစာတွင် ဖော်ပြထားသော နောက်ဆုံးရက်မှ လက်ခံခြင်းမရှိသော ထိုင်ခုံနေရာ များကို အလိုအလျောက် ပျက်ပြယ်သွားပြီး စောင့်ဆိုင်းစာရင်းတွင် စာရင်းသွင်းထားသော လျှောက်ထားသူများကို အစီအစဉ်အရ ၎င်းတို့ကို အလိုအလျောက် ပေးဆောင်မည်ဖြစ်ပါသည်။</p>
<p><b>ဇွန် 3 - 28 2024</b></p>	<p><b>ဝန်ထမ်းကျောင်းသား အလုပ်</b> ပြောင်းလဲခြင်း အတည်ပြုချက်နှင့် နေရာချထားရေး အတည်ပြုစာများကို အီးမေးလ်ဖြင့် ပေးပို့ပါသည်။ <b>**"အချိန်မီ" လျှောက်ထားသူများအတွက် လျှောက်လွှာနောက်ဆုံးရက်မှာ ဖေဖော်ဝါရီ 9 ရက်၊ 2024 ဖြစ်ပါသည်။ နောက်ကျသော EST လျှောက်လွှာများသည် ထိုင်ခုံရရှိနိုင်မှုအပေါ် မူတည်ပါသည်။</b></p>
<p>School Choice မှတ်ပုံတင်ရမည့်နေ့စွဲများကို သိရှိနိုင်ရန် ကျောင်းတစ်ခုချင်းစီ၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုပါ</p>	<p><b>ကျောင်းတွင်ထိုင်ခုံနေရာ</b> ရယူရန်အတွက် မှတ်ပုံတင်ရမည့် နောက်ဆုံးသတ်မှတ်ရက်ကို ကျောင်းများ၏ ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ဖော်ပြထားပါသည်။ ကျောင်း၏ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင်ဖော်ပြထားသောနောက်ဆုံးနေ့တွင်စာရင်းသွင်းရန် "No Show" ဖြစ်သူမည်သူမဆို၏ထိုင်ခုံအား <b>ခေတ္တရပ်ဆိုင်းထားပြီး</b> စောင့်ဆိုင်းစာရင်းတွင် စာရင်းသွင်းထားသည့် အစီအစဉ်အတိုင်း စောင့်ဆိုင်းစာရင်းသွင်းထားသော လျှောက်ထားသူများကို ပေးအပ်ပါမည်။</p>
<p>ဩဂုတ်လ 30 ရက်၊ 2024 ခုနှစ် ညနေ 4:00 နာရီ</p>	<p>School Choice အစီအစဉ် လုပ်ငန်းစဉ် အဆုံးသတ်ခြင်း ဤသည်မှာ စောင့်ဆိုင်းစာရင်းများနှင့် နောက်ကျသော လျှောက်လွှာများမှ ကျောင်းသားများကို နေရာချရန် နောက်ဆုံးရက်ဖြစ်ပါသည်။ ဤရက်အထိ နေရာချထားခြင်း မခံရသေးသည့် လျှောက်ထားသူမည်သူမဆိုသည် လာမည့်စာသင်နှစ်အတွက် ပြန်လည်လျှောက်ထားရမည်ဖြစ်ပါသည်။</p>